
Letna konferenca KO ZB
NOV Sostro - Podlipoglav

V maju so se v spominski hiši v
Podlipoglavu zbrali člani in članice
KO ZB NOV Sostro — Podlipoglav
na svoji redni letni konferenci. Od 81
•.lanov in članic te borčevske organi-
zacije se jih je konference udeležilo
prek 50.

V uvodnem poročilu je predsed-
nica Tončka Berčičeva ugotovila, da
se je s smrtjo treh članov in članic
število sicer spet zmanjšalo aktivnost
v organizaciji pa ne pada, saj člani in
članice po svojih zmogljivostih sode-
lujejo v vseh družbenopolitičnih or-
ganizacijah in društvih, skratka v ce-
lotnem samoupravnem socialistič-
nem, delegatskem sistemu. Spomnila
se je pomembnih letošnjih jubilejev
in akcije Nič nas ne sme presenetiti.

V razpravi je bilo izrečenih veliko
besed na račun vzdrževanja spomin-
ske hiše v Podlipoglavu, ki že terja
tertieljito sanacijo; tudi hišniški od-
nosi niso urejeni. Letos mora steči
akcija za ureditev razmer in sanacijo
stavbe, da bo še naprej lahko služila
kot muzejski objekt. Sprejeli so tudi
novost, da bodo odslej opravljali fi-
nančne posle prek področne banke in
ne več gotovinsko kot doslej. Bor-
čevski organizaciji Sostro — Podli-
poglav še naprej želimo uspešno na-
daljevanje dela.

SESTANEK
KOMISIJE ZA KOMUNALO

IN URBANIZEM

V drugi polovici maja se je sestala
komisija za komunalo in urbanizem
pri KS Zadvor. Sestanka se je udele-
žil tudi predsednik občinske komu-
nalne skupnosti Lado Svetek. Spre-
govorili so o razporeditvi krajevnih
komunalnih del v kratkoročnem,
srednjeročnem in dolgoročnem načr-
tu. Pretresali so tudi odločitev o sa-
moprispevku občanov Dobrunj in
Bizovika za tamkajšnji vodovod in
kanalizacijo, kar prav sedaj inten-
zivno gradijo. Vrstni red komunalnih
del je bil dogovorjen, vendar ga bo
treba še dodobra pretehtati in se od-
ločiti, čemu dati prednost takoj, čemu
v bližnji in čemu v daljni prihodnosti,
kaj pa naj bi sploh odpadlo, da bi
lahko uvrstili morebitne nove pereče
probleme. Vse to bo potem treba
javno razgrniti, da bi lahko še inten-
zivneje sodelovali vsi krajani, kajti
problem npr. legalizacije črnih gra-
denj je pri nas še vedno prisoten in ga
bo treba začeti slej ko prej reševati.
Se važnejši pa je program razvoja
krajevne skupnosti.
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